
Pritožb je vse manj
Stanovanjski problemi sO še zmeraj na prvem mestu

Komisija za prošnje in pritožbe naše
občine — kot to nalaga občinski statut
— ,)e odbornike na zadnji seji seznanlla
s problemi, s katerimi se je ukvarjala
v letošnjem letu. Predvscm Je razvese-
ljivo. da število prošenj oziroma pritožb
pada, zlasti tistih, ki jih občani naslav-
Ijajo na ustrezno republiško komisijo,
saj jih v zadnjih treh letih beležimo po-
lovico manj.

Največ prošenj oziroma pritožb je s
podrucja stanovanjske problematike;
glede na to, kdo se v na.jvečji meri pri-
tožuje prednjačijo delavci in uPokojen-
ci, kmet je bU en sam. Komisija se je
v glavnem o-sredotočila na dajanje prav-
nih podukov, nanašale pa so se na po-
slovanje javne uprave in organov obla-
sti tcr delovnib organizacij. Zato Je
tudi prošenj več kot pritožb.

Problematika, s katero se je ukvar-
jala komisija. je bila zelo pestra, ven-
dar je v svo.jem poročilu izluščila le
nekaj najbolj kričečih in perečih prob-
lemov, ter priporočila, naj jih občinska
skupščina sprejme, kar je tudi storila.

Se nerešena stanovanjska vprašanja
borcev NOV, upokojencev. invalidov in
delavcev z nižjimi osebnlmi dohodki ter-
jajo namreč odločne ukrepe za čim hi-
trejšo gradnjo cenenih stanovanj. Zato
naj bi podjetji »Fond« in »Soseska« iz-
delali program in poiskali rešitev, ki

bi v najkrajšem času omogočile gradnjo
takih stanovanj.

Tudi problem vselitve lastnikov v
lastna stanovanja je dostikrat vzrok hu-
de krvi občanov. Zato bo treba poiskati
možnosti, da bi te probleme vsaj delno
rešili z novim zakonom o stanovanjskih
razmerjih.

Prav tako bo moral oddelek za ko-
munalne in gradbene zadeve pri obein-
skj skupščini temeljito proučiti upravi-
čenost in sniiselnost predpisovanja do-
loo^nih zneskov črnograditeljem zaradi
zavarovanja morebitnib rušenj črnih
gradenj, ali pa naj vse Crnograditeije
enako obravnava. V primeru, če bi uve-
Ijavili tak način zavarovanja rušenj, na.)
bi doslcj vplačana srcdstva, sporazumno
z vplačniki. uporabili kot prispevek za
gradnjo komunalnih naprav.

Tudi odsek za premoženjsko-pravne
zadeve bo Unel veliko dela, če bo teme-
l.jito proučil možnost vrnitve oziroma
prodaje nacionaliziranih manjših kletnih
in podstrešnih stanovanj pod ugodnej-
šlmi pogoji bivšim lastnikom.

Seveda pa ]e občinska skupščina tudl
sprjjela priporočilo komisije, da mora
občinska uprava oziroma upravni orga-
ni prošnje reševati kar najhitreje. vse-
kakor pa v določenih zakonskih rokih,
kajti občani so živi Ijudje in ne le šte-
vilke.
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